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Besluitenlijst 
NOT14-0167 

Onderwerp: Raadscommissie Maatschappelijke Ontwikkeling d.d. 15 mei 2014 20.00 uur 
Aanwezigen: Mevrouw A. Valent (voorzitter), mevrouw E.A. Schreiner (raadsgriffier) 

H.O.P.: de heer J.M. Does en mevrouw H.Verhagen 
CDA: mevrouw J.S.L. van Ling-Wanst, de heer M. Koster en mevrouw G. Klercq 
VVD: de heer E.S. van der Laan en mevrouw V. Wanst 
SP: de heer C. J. Hoekstra en de heer M. Ooms 
D66: de heer F.G.P. Reiber, de heer D.A. Gosselaar  
Burgerbelang: de heer A.W.G. Jongenelen, de heer J. Beers 
Senioren Heerhugowaard: de heer J.J. van der Starre en de heer J.I.J.M. Bleeker 
PvdA: de heer J.D. Koppelaar en mevrouw A.Andre  
ChristenUnie: de heer S.T. Hanna en mevrouw T.J. Visser  
Nederland Duurzaam: mevrouw F.E Rademacher 
GroenLinks: mevrouw M. Bol en mevrouw M.D. Stojanovic 

Afwezigen: de heer F. Hoekstra (VVD) en wethouder M. Stam (VVD) 
Bestuurlijk: Wethouders L. Dickhoff en mevrouw C.A.J. van Diemen 
 

Nr. Onderwerp Actie 
1. Opening en mededelingen 

- Afwezig: de heer F. Hoekstra (VVD) wordt vervangen door mevrouw V. Wanst en   
  wethouder M. Stam wordt vervangen bij agendapunt 7 door wethouder C.A.J. van   
  Diemen.  
 

 
 
 

2. Publieksrondvraag / spreekrecht 
Geen aanmeldingen 

 

 
 

3. Vaststellen notulen van de commissievergadering van 7 april 2014 
- De heer Van der Laan geeft aan: op pagina 2 bij punt 8 staat explodeert i.p.v.  
  geëxploiteerd.  
- De heer Bleeker geeft aan dat de heer Dirkmaat wel aanwezig was bij de vergadering 
van 
  7 april.  
- De heer Bleeker geeft aan dat bij punt 7 van het verslag staat “ Waardergolf”  maar  
  hiermee wordt het Kompleks bedoeld.  
 

 
Griffie  

4. Vaststelling termijnagenda commissie MO 
- Zonder opmerkingen vastgesteld.  
 

 

5. Actieve informatie vanuit het college 
-Wethouder Van Diemen: Heerhugowaard heeft een prijs ontvangen als beste leerwerk  
 bedrijf uit Noord-Kennemerland.  
 

 
 
 

6.  Financiële jaarstukken 2013, 2014 en 2015 Recreatieschap Geestmerambacht - 
zienswijze financiële jaarstukken 2013, 2014 en 2015 - Aanvulling financiële 
jaarstukken 
Afspraken en toezeggingen door portefeuillehouder Dickhoff 
- In september wordt duidelijk of er bezuinigingen komen op de WGR’en; dit wordt in  
  regioverband bepaald en gecoördineerd. Als er verlagingen zijn kunnen deze dus in de      
  begrotingsbehandeling mee worden genomen.  
- Het AB akkoord met de 2,5 % op voorstel van het DB - het hoeft geen 10 % te zijn.  
 
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie stelt voor om dit als een bespreekstuk te behandelen tijdens de komende 
raadsvergadering, dit n.a.v. een aangekondigd amendement van Burgerbelang.  
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NB: Fractie Burgerbelang heeft per e-mail aangegeven en gemotiveerd waarom dit 
voorstel wat hen betreft toch als akkoordstuk kan worden geagendeerd. Zie NVDD d.d. 
19 mei 2014. 
 

7. Raadsvoorstel juridische vorm inkoopsamenwerking Jeugdzorg en begeleiding 
AWBZ 
 
Afspraken en toezeggingen door portefeuillehouder Van Diemen 
- Er is gekozen voor de meest lichte vorm van samenwerking tot 31-12-2015, daarna 
wordt   
  gekeken hoe we het verder gaan aanpakken. 2014 moet nu worden gewaarborgd,  
  vandaar deze overeenkomst.  
- De inwoners worden zo snel mogelijk geïnformeerd 
- De gemeente Uitgeest heeft zich gemeld en sluit aan bij de PORA’s  en denken en  
  luisteren mee. Op het moment dat ze feitelijk aansluiten moeten ze officieel intreden en  
  dat moet dan nog geregeld worden.   
- Degenen die nu zorg hebben houden die zorg. Het wordt wel anders voor nieuwe  
  cliënten die nog niet in beeld zijn.  
- De raad/commissie zal in de actieve informatie op de hoogte worden gehouden rondom  
   de voortgang van de inkoop.  
- De vragen van Senioren Heerhugowaard worden schriftelijk beantwoord.  
- Het staatje van geld (wat alle deelnemende gemeenten inbrengen) wacht op de  
  meicirculaire. Wanneer dit duidelijk is wordt dit toegevoegd, maar we weten dan nog 
niet  
  welke kosten gemaakt moeten worden. Deze vraag van Burgerbelang wordt schriftelijk  
  beantwoord zodra het college weet wat het gaat worden.  
- Het is nog niet helder welke verplichtingen de gemeente heeft uitstaan, dit wordt  
  schriftelijk beantwoord (vraag Burgerbelang)  
- Artikel 8 van de Dienstverleningsovereenkomst heeft geen financiële gevolgen.  
 
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie stelt voor om dit als een akkoordstuk te behandelen met de toezegging 
dat de financiële kant inbrengen t.z.t. nog volgt / aan dit stuk wordt toegevoegd.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wethouder 
Van 
Diemen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

8. Rondvraag 
- De heer Koppelaar (PvdA) over het jaarverslag van de CAR: opvallend is dat ze 5  
  gesprekpartners hebben gehad. De heer Koppelaar wil graag weten wat wij vinden van  
  hun zorg in de regio en de samenwerking met vergelijkbare organisaties in de regio. Dit  
  kan schriftelijk worden afgehandeld door college.  
- Mevrouw Rademacher (Nederland Duurzaam) vraagt waarom de stukken betreffende 
de  
  Smuigelpolder in de commissie MO worden behandeld. Dit heeft te maken met het   
  recreatief karakter van deze polder.  
- Mevrouw De Jong (CU): kan het stuk omtrent het leerlingenvervoer een bespreekstuk 
in  
  de commissie worden, omdat de CU dit stuk erg kort door de bocht vindt en prematuur.  
  Mevrouw De Jong bereidt een commissievoorstel voor zodat dit onderwerp op de     
  agenda van commissie MO van juni kan komen.  
 

 
College 
 
 
 
 
 
 
CU  

9.  Sluiting 
De vergadering wordt gesloten om 21.04 uur.  

 

 


